
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’αριθ. 14/ 97 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ.418/97 

                                                                            Π ε ρ ί λ η ψ η 
«Εγκριση αποστολής πρόσκλησης στον πρόεδρο 
του ΔΗΚΚΙ κ.Δημήτριο Τσοβόλα για να επισκεφθεί 
την πόλη μας». 

 
       Σήμερα 1 Σεπτεμβρίου του έτους 1997 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 47,  ύστερα από την 
με   ημερομηνία 28-8-1997 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ 
όλους τους συμβούλους και παρέδρους σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του 
ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 25  μελών βρέθηκαν παρόντα  19  μέλη. 
 

Παρόντες                                      Aπόντες                    Παρόντες  Πάρεδροι 

1. Κ.  Ασλάνογλου Θ. Τέτος Γ. Μπαλτζής 
2. Ι. Κουρουζίδης Α. Μαρκούλης   
3. Μ. Ποτουρίδης Ο. Σιδηρόπουλος   
4. Κ. Κόλβατζης Β. Τσίλης    
5. Κ. Βαφείδης Γ. Χιονίδης   
6. Α. Δελαβερίδης Π. Αγαθαγγελίδης   
7. Δ. Αδάμου     
8. Ε. Λελεκάκης                                               Απόντες Πάρεδροι 
9. Κ. Πουλασουχίδης   Λ. Χατζηγεωργίου 

10. Π. Καρασαββίδου   Θ. Δεμερτζής 
11. Κ. Γκαβαϊσές     
12. Α. Καραντουμάνης  
13. Λ. Τάκης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: Κατά  τη  συζήτηση  της  υπ’αριθ. 
14. Ε. Παναγιωτίδης 422/97 απόφ. προσήλθε ο κ. Κ.Κόλβατζης. 
15. Ε. Σοφιανίδης         Κατά τη       συζήτηση της υπ’     αριθ. 433/97 
16. Χ. Παπαγεωργίου απόφ.      αποχώρησαν   οι κ   .κ. Κ.      Βαφείδης, 
17. Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα Α.Καραντουμάνης, Χ.Παπαγεωργίου. 
18. Δ. Ζαμάνης        Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 439/97 απόφ. 
19. Μ. Αδαλόγλου αποχώρησε ο κ. Δ.Ζαμάνης. 

    
    
    

 
 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 1ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έδωσε το λόγο στον Δήμαρχο ο  οποίος είπε στο συμβούλιο ότι θα ήθελα να 
συμπληρώσω αυτή την πρόταση με μία πιο ολοκληρωμένη που ν’ αφορά  κι’ άλλα  
πολιτικά πρόσωπα και άλλες εκδηλώσεις για να μην επανέρχεται κάθε λίγο   και 
λιγάκι στο ΔΣ. Προτείνω, στα πλαίσια του ότι ο Δήμος προσκαλεί όλους τους 
πολιτικούς αρχηγούς ως επίσημους προσκεκλημένους και φιλοξενούμενους, να 
προσκαλέσουμε για τις 16-10-97 τον πρόεδρο του ΔΗΚΚΙ κ. Τσοβόλα, για τις         
28-10-97  τον πρόεδρο της Ν.Δ. κ. Καραμανλή και για τις 25-3-98 τη Γ.Γ. του ΚΚΕ 
κα Παπαρήγα. Κλείνοντας έτσι τον κύκλο  προσκαλώντας όλους τους πολιτικούς 
αρχηγούς. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
 Παπαγεωργίου :Είθισται να γίνεται μία προσυννενόηση με τα πολιτικά τους 
γραφεία για να δουν αν έχουν την ευκαιρία οι πολιτικοί αρχηγοί. Αυτό έχει γίνει; 
 Δήμαρχος :Δεν έχω κάνει συννενόηση με κανέναν. Θα πάρουμε τρεις 
αποφάσεις να τους καλέσουμε και εάν τυχόν υπάρχει πρόβλημα με κάποιον θα πούμε 
ότι ισχύει για όποτε ορίσουν αυτοί, σύμφωνα με το πρόγραμμά τους, μία άλλη  
ημερομηνία.Τους καλούμε στις τρεις ημερομηνίες που εμείς γιορτάζουμε. Αν έχουν 
κάποιο συγκεκριμένο πρόγραμμα τότε θα τους πούμε να  καθορίσουν αυτοί μία 
ημερομηνία την οποία θα ισχύει να είναι  επίσημοι προσκαλεσμένοι της πόλης. 
 Παπαγεωργίου:Είναι γνωστό ότι στους μεγάλες εθνικές εορτές οι αρχηγοί της 
κυβέρνησης και της αντιπολίτευσης παρίστανται στις μεγάλες πόλεις. Κατά πάσα 
πιθανότητα προβλέπω ότι η απάντηση του κ. Καραμανλή θα είναι αρνητική. 
Προτείνω να αλλάξει η ημερομηνία και να γίνει η πρόσκλησή του για τις 16-10-97 
και του κ. Τσοβόλα για τις 28-10-97. 
 Δήμαρχος :Νομίζω ότι θα υποτιμήσει τον κ. Καραμανλή αυτό, διότι η έλευσή 
του θα επισκιασθεί από την κάλυψη του προέδρου της Δημοκρατίας. 
 Παναγιωτίδης :Θα είναι υποβαθμισμένη η πρόσκληση του κ. Τσοβόλα για να 
επισκεφθεί την πόλη μας στις 16-10-97 επειδή θα είναι και ο πρόεδρος της 
Δημοκρατίας. Να προσκληθεί σε άλλη ημερομηνία. Πιστεύω ότι η 16-10-97 πρέπει 
να είναι αφιερωμένη αποκλεισιτκά στον πρόεδρο της Δημοκρατίας ο οποίος είναι 
έξω από κόμματα. 
 Αδαλόγλου :Το ίδιο θα πω και εγώ. Επισκιάζεται η παρουσία του κ.Τσοβόλα 
από την παρουσία του προέδρου. Γιατί δεν επισκιάζεται η παρουσία του κ. Τσοβόλα 
και επισκιάζεται η παρουσία του κ. Καραμανλή; Θεωρώ ότι και οι δύο θα πρέπει να 
τιμηθούν ισάξια. Αυτή η επιφύλαξη θα πρέπει να μας προβληματίσει. 
 Παπαγεωργίου :Είναι σωστό αυτό που είπε ο κ. Παναγιωτίδης. 
 Δήμαρχος :Εχουμε τρεις ημερομηνίες. Οι ημερομηνίες που τους καλούμε 
είναι ενδεικτικές. Στον κ. Τσοβόλα θα πούμε ότι θα είναι ο πρόεδρος της 
Δημοκρατίας. Εάν το αποδεχθεί έχει καλώς αλλιώς θα ορίσει άλλη ημερομηνία. 
Εκείνο που μας ενδιαφέρει είναι να επισκεφθούν τη Βέροια, να δούν και τα 
προβλήματα της πόλης και να την βοηθήσουν. Αυτό δεν θέλουμε; 
 Παναγιωτίδης :Η 16-10-97 πρέπει να είναι αφιερωμένη στον πρόεδρο της 
Δημοκρατίας. Δεν συμφωνώ για κανέναν αρχηγό κόμματος εκείνη την ημέρα. Να 
εξαιρεθεί αυτή η ημερομηνία από την πρόταση του Δημάρχου. 
 Δήμαρχος :Γιατί φαντάζεστε ότι δεν θα ρθει υπουργικό κλιμάκιο; 
 Πρόεδρος : Φαντάζομαι να συμφωνείτε κ. Παναγιωτίδη για την πρόσκλησή 
τους. 
 Παναγιωτίδης :Συμφωνώ. 



 Δήμαρχος : Θα στείλουμε πρόσκληση στους αρχηγούς που να λέει ότι σας 
προσκαλούμε μεν ομοφώνως, κατά πλειοψηφία δε στις τάδε του μηνός; Είναι 
ενδεικτική ημερομηνία σας το λέω και πάλι. Αυτοί θα την καθορίσουν. Το σκεπτικό 
των αποφέσεων θα είναι:1)Σας προσκαλούμε να ρθείτε στη Βέροια, και να 
παραστείτε στο ΔΣ για να σας τιμήσει.2)Θεωρούμε ότι οι τρεις κορυφαίες 
ημερομηνίες είναι αυτές που ανέφερα και  προτείνουμε ως Δήμος, ως ενδεικτική 
ημερομηνία, την τάδε του μηνός για τον καθένα.3)Εξουσιοδοτείται ο Δήμαρχος δια 
της αποφάσεως να συννενοηθεί με τα πολιτικά γραφεία τους για τον καθορισμό της 
συγκεκριμένης ημερομηνίας έλευσης. 
 Πρόεδρος :Συμφωνεί το σώμα; 
 Σύμβουλοι :Ναι.  
 Το ΔΣ μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.-Την εισήγηση και την πρόταση του Δημάρχου. 
2.-Τις διατάξεις του άρθρου 106 του ΠΔ 410/95 (ΔΚΚ). 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 
 Εγκρίνει  την αποστολή πρόσκλησης προς τον πρόεδρο του ΔΗΚΚΙ 
κ.Δημήτριο Τσοβόλα προκειμένου να παραστεί στις εκδηλώσεις για την 
απελευθέρωση της πόλης από τους Τούρκους. 
  



Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό 418/ 1997 
.............................................................................................................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
     
 Ι. Κουρουζίδης Α. Καραντουμάνης 

ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Μ. Ποτουρίδης Ε. Παναγιωτίδης 
 Κ. Κόλβατζης Ε. Σοφιανίδης 

 Κ. Βαφείδης Χ. Παπαγεωργίου 
 Α. Δελαβερίδης Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Δ. Αδάμου Δ. Ζαμάνης 
 Ε. Λελεκάκης Μ. Αδαλόγλου 
 Κ. Πουλασουχίδης   

       ΛΕΩΝΙΔΑΣ  ΤΑΚΗΣ Π. Καρασαββίδου   
 Κ. Γκαβαϊσές   
     
     

 
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  12-9-1997 

      ΟΔήμαρχος   
 
 
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
 
  
 


